
 

Zpráva revizní komise 

 

Revizní komise se v uplynulém období zabývala návrhem paní Kačínové na kárné řízení proti 

výboru klubu, a to hned dvakrát. Poprvé v listopadu loňského roku, to byla první část toho 

případu, kdy právní zástupce paní Kačínové celou věc anuloval. A podruhé v únoru letošního 

roku. 

Paní Kačínová si stěžovala na výbor klubu, na revizní komisi, na účastníky nějaké fb diskuze, 

má za to, že ji chce výbor klubu zlikvidovat a všem vyhrožovala právníkem. 

Revizní komise ji v dopise ujistila, že ani ji, ani její HS  nikdo likvidovat nechce, ale že  

Welsh Horgi a Kelpie klub má své normativy, včetně Zápisního řádu, ne k šikanování chovatelů 

ale proto, aby chránily zdraví a pohodu chovaných zvířat. Nikdo by se neměl domnívat, že je 

může bez postihu ignorovat. Proto se revizní komise, v tomto případě  jednomyslně staví za 

rozhodnutí kárné komise. 

Dále revizní komise provedla kontrolu hospodaření a vypracovala návrh rozpočtu. 

 


